



Riad Fès

Riad Fès Spa by Cinq Mondes

Menu des Soins - Treatment Menu

Riad Fès - Relais & Châteaux - 5 Derb Ben Slimane Zerbtana 30110

Fès - Maroc

+212 535 74 12 06 - 535 74 12 06

www.riadfes.com





Bienvenue au Spa

Pour prolonger votre expérience au Riad Fès-Relais & Châteaux, le Spa Riad Fès by Cinq Mondes, écrin de pureté et de sérénité pensé par le designer Christophe Pillet, vous invite à vivre une expérience unique dans un cadre luxueux et confortable.

Le Spa Riad Fès vous fait découvrir une sélection de soins et traditions de beauté sur mesure, empreints d'authenticité et de cérémonial; des soins pensés et conçus par Cinq Mondes.

Les produits Cinq Mondes utilisés respectent la Charte Laboratoire Naturel.



Welcome to the Spa

To extend your time at Riad Fès-Relais & Châteaux, the Spa Riad Fes by Cinq Mondes, a haven of purity and tranquility created by the designer Christophe Pillet, invites you to enjoy a unique experience in luxurious and comfortable settings.

The RiadFès Spa brings you a selection of tailor-made beauty treatments and traditions, with the stamp of authenticity and ceremonial; treatments conceived and designed by Cinq Mondes.

Cinq Mondes products comply with the Natural Laboratory Guidelines.



Expériences uniques de Bien-Etre Unique Well-Being Experiences



900 Dhs

Rituel du Hammam (60mn)

Hammam Traditionnel 20mn, Gommage au Savon Noir Beldi 20mn, Enveloppement à la Crème de Rassoul 20mn

Hammam Ritual (60mn)

Traditional Hammam 20min, Scrub with Savon Noir Beldi 20min, Wrap with Crème de Rassoul 20min



1 150 Dhs

Rituel Sublime de Polynésie (1h30)

Hammam Traditionnel 20 mn, Gommage Sublime au Monoï Noni 20mn et Massage Sublime de Polynésie 50mn

Sublime Ritual de Polynésie (1h30)

Traditional Hammam 20min, Sublime Scrub with Monoï Noni 20min and Sublime Massage from Polynesia 50min



1 150 Dhs

Rituel Tropical Revivifiant (1h30)

Hamam Traditionnel 20 mn, Gommage Aromatique aux Epices 20mn et Soin-Massage du visage Rituel Cinq Fleurs 50mn

Revivifying Tropical Ritual (1h30)

Traditional Hammam 20min, Aromatic Scrub with Spices 20min and Rituel aux Cinq Fleurs Face Care-Massage 50min



1 150 Dhs

Rituel Impérial de Jeunesse Ko Bi Do (1h30)

Hamam Traditionnel 20 mn, Soin-Massage Jeunesse du Visage Ko Bi do 50mn et Massage Délassant des Jambes 20mn

Imperial Youthfulness Ko Bi Do Ritual (1h30)

Traditional Hammam 20min, Ko Bi Do Youthfulness Face Care-Massage 50min and Relaxing Leg Massage 20min



2 350 Dhs

Rituel de Félicité à Deux

(1h30 - massage dans la suite double)

Hamam Traditionnel 20mn, Gommage Aromatique aux Epices 20mn et Massage Ayurvédique 50mn

Bliss for Two Ritual (1h30 - massage in double VIP suite)

Traditional Hammam 20min, Aromatic Scrub with Spices 20min and Ayurvedic Massage 50min



1 650 Dhs

Journée Céleste (2h20)

Hamam Traditionnel 20 mn, Gommage Aromatique aux Epices 20mn, Massage Ayurvédique 50mn et Soin-Massage du visage Rituel aux Cinq Fleurs 50mn

Celestial Day (2h20)

Traditional Hammam 20min, Aromatic Scrub with Spices 20min, Ayurvedic Massage 50min and Rituel aux Cinq Fleurs, Face Care-Massage 50min



2 300 Dhs

Journée Sérénissime

(3h30 - avec un déjeuner léger offert)

Hamam Traditionnel 20 mn, Gommage Aromatique aux Epices 20mn, Massage au choix 50mn et Soin-Massage Mains d'Ange 50mn et Soin du Visage au choix 50mn

Well-Being Day (3h30 - with a light lunch included)

Traditional Hammam 20min, Aromatic Scrub with Spices 20 min, Massage of your choice 50 min, Angel Hands Care-Massage 50 min and Face Care-of your choice 50 min



Soins d'Eau Water Treatments



200 Dhs

Sauna en cabine à Infrarouge Physiotherm (30mn)

Bien-être et détente dans une cabine à Infrarouge avec une couleur sélectionnée selon vos besoins énergétiques du moment (relaxation, énergie, plénitude, équilibre, méditation...). Profitez des bienfaits du sauna moderne grâce à la cabine à infrarouge Physiotherm !

Sauna in Infrared cabin by Physiotherm (30min)

Well-being and relaxation in an Infrared cabin with delicate selected colour to meet your energy needs (relaxation, energy, plenitude, balance, meditation). Enjoy the benefits of the modern sauna with the Physiotherm Infrared Cabin!



150 Dhs

Hammam Traditionnel (20mn)

Relaxation au hammam dans un bain de vapeur, selon une tradition orientale, pour favoriser la détente du corps et de l'esprit (idéal avant un soin ou un massage ou encore avant un gommage pour préparer la peau).

Traditional Hammam (20min)

Relaxation at the Hammam, in a traditional oriental steam bath to favor the relaxation of the body and spirit (an ideal preparation before a treatment or massage or even before a scrub to prepare your skin).



350 Dhs

Gommage Aromatique aux Epices (20mn)

Gommage selon un rituel de l'île de Java à base d'épices et de fleur de sel, satine la peau et énergise le corps en magnifiant son éclat.

Aromatic Scrub with Spices (20min)

Scrub following a Ritual from the Island of Java based on spices and sea salt, makes the skin satiny and energizes the body by enhancing its radiance.



350 Dhs

Gommage Sublime au Monoï Noni (20mn)

Gommage doux, en particulier pour les peaux sensibles, à base de Sucre, de Poudre de Noix de Coco et de Monoï Noni, selon une recette des Iles de Polynésie, pour une peau régénérée et délicatement parfumée

Sublime Scrub with Monoï Noni (20min)

Gentle scrub especially for sensitive skins based on Sugar, Coconut Powder and Monoï Noni, using a recipe from the Polynesian Islands, to regenerate and delicately perfume your skin.



350 Dhs

Gommage au Savon Noir Beldi (20mn)

Gommage au Savon Noir et gant de kassa, selon une tradition du Maghreb, purifiant et désincrustant. Ce soin se réalise exclusivement après le hammam pour optimiser le gommage au gant de kassa.

Scrub with Savon Noir Beldi (20min)

Scrub with purifying and cleansing Black Soap, made with olive oil, following a North African tradition. This treatment is given only after having used the hammam, as its heat helps prepare the skin in order to optimize the scrub with a kassa mitt.



350 Dhs

Enveloppement à la Crème de Rassoul (20mn)

Enveloppement purifiant à la Crème de Rassoul, recette traditionnelle marocaine. Tonifie etaffermit la peau. Ce soin se réalise après un Hammam ou un Gommage du Savon Noir Beldi.

Wrap with Crème de Rassoul (20min)

Purifying and firming wrap with Crème de Rassoul, traditional Moroccan recipe. Tones and soothes the skin. This treatment is given after the hammam or the scrub with Savon Noir Beldi.



Soins & Massage du Visage

Face Care & Massage



350 Dhs

Soin-Massage du Visage Rituel Fleurs de Bali (20mn)

Soin 'coup d'éclat' associé à un massage du visage, de la nuque et du cuir chevelu selon un Rituel de Bali, alliant un nettoyage de peau, bien-être et beauté

Rituel Fleurs de Bali Radiance Face Care-Massage (20min)

An 'express radiance' treatment combined with a massage of the face; neck and scalp according to a Bali Ritual, combining skin cleansing, well-being and beauty.



595 Dhs

Soin-Massage du Visage Rituel Fleurs aux Cinq Fleurs (50mn)

Soin pureté et éclat d'un rituel ancestral des princesses balinaises qui associe le pouvoir de 5 fleurs tropicales (Gardenia, Hibiscus, Frangipanier, Ylang Ylang, Lotus) à un nettoyage de peau et un massage de nuque, des trapèzes et du visage pour retrouver un teint éclatant de fraîcheur.

Rituel aux Cinq Fleurs Face Care-Massage (50min)

A 'purity and radiance' treatment based on an ancestral ritual followed by Balinese princesses that combines the power of five tropical flowers (Gardenia, Hibiscus, Frangipani, Ylang-Ylang, Lotus) with a skin cleansing and massage of the nape, trapezius muscles and face to recover a complexion that sparkles with freshness.



595 Dhs

Soin-Massage Jeunesse du Visage Ko Bi Do (50mn)

Soin repulpant anti-rides associé à une gestuelle de massage active selon le Ko bi do, véritable lifting naturel du visage inspiré d'un rituel Japonais, pour lisser efficacement les traits et tonifier le cou.

Ko Bi Do Youthfulness Face Care-Massage (50min)

Anti-wrinkle plumping combined with an active massage movement according to Ko Bi Do, genuine natural face-life of the face inspired by the Japanese.



850 Dhs

Soin-Massage Jeunesse du Visage Précieux Ko Bi Do (80mn)

Soin anti-âge global agissant visiblement sur les rides, l'éclat et la fermeté du visage, insistant spécifiquement sur le contour des yeux, la bouche, le décolleté et les bras, tel un véritable lifting naturel grâce au massage japonais Ko Bi Do.

Ko Bi Do Youthfulness Precious Face Care-Massage (80min)

Global anti-ageing treatment acting visibly on wrinkles; the radiance and firmness of the face; specifically targeting the area around the eyes, the neckline and the arms like a genuine natural face-lift thanks to the Japanese massage Ko Bi Do.





Soins & Massage du Corps Body Care & Massage



595 Dhs

Soin-Massage Mains d'Ange (50mn)

Soin relaxant complet des mains (gommage, masque nourrissant et massage) associé à une beauté des mains pour apporter souplesse et douceur à la peau.

Angel Hands Care-Massage (50min)

Relaxing beauty treatment for hands plus a manicure together with an exfoliating treatment, a nourishing mask and a massage to make the skin soft and supple.



595 Dhs

Soin-Massage Pieds Légers (50mn)

Soin relaxant complet des pieds (gommage, masque nourrissant et massage) associé à une beauté des pieds pour retrouver confort et souplesse.

Light Feet Care-Massage (50min)

Relaxing beauty treatment for your feet together with an exfoliating treatment, a nourishing mask and a massage for comfort and suppleness.



350 Dhs

Massage Délassant des Jambes (20mn)

Massage tonique et drainant agissant sur la circulation énergétique des jambes, selon une tradition ayurvédique, pour retrouver légèreté et vitalité.

Relaxing Leg Massage (20min)

An invigorating, draining and circulatory massage acting on the leg muscles, according to an Ayurvedic tradition, for lightness and vitality.



350 / 595 / 850 Dhs

Massage Oriental Traditionnel (20/50/80 mn)

Massage relaxant et apaisant à l'huile chaude, selon une gestuelle traditionnelle du Maghreb.

Traditional Oriental Massage (20/50/80min)

Relaxing massage with hot oil, following a tradition from North Africa.



595 / 850 Dhs

Massage Sublime de Polynésie (50/80 mn)

Hérité des guérisseurs des îles de Polynésie et inspiré du Lomi-Lomi, massage original insistant profondément sur le dos avec l'aide des avant-bras, en mouvements longs et continus, pour un lâcher prise immédiat et relancer l'énergie corporelle.

Sublime Massage from Polynesia (50/80min)

A unique massage inherited from Polynesian Island healers and inspired by Lomi-Lomi, which uses deep pressure from the forearms on the back, in long continuous movements, for an instant release and energy restoration.



595 / 850 Dhs

Massage Ayurvédique (50 mn/80mn)

Massage millénaire indien, à l'huile chaude, tonique et musculaire déliant les zones de tension afin de redonner énergie et vitalité.

Ayurvedic Massage (50/80min)

Following a thousand year old Indian ritual, a tonic and muscular massage with hot oil, defining the tension areas in order to restore energy and vitality.



350 Dhs

Massage Délassant du Dos (20mn)

Découvrez les vertus de ce massage profondément relaxant. En insistant sur le dos, la nuque et les omoplates, ce soin libère les tensions accumulées pour vous procurer bien-être et relaxation totale.

Relaxing Back Massage (20min)

Discover the virtues of this deeply relaxing massage. By focusing on the back, nape and shoulder blades, this treatment releases built-up tension providing a feeling of well-being and total relaxation.



700 / 900 Dhs

Massage aux Pierres Chaudes (50/80mn)

Massage complet du corps à base d'huiles essentielles et de pierres volcaniques chaudes pour soulager les tensions musculaires. Vos muscles s'imprègnent de la chaleur des pierres, les douleurs s'apaisent. Vous ressentez un profond bien-être psychique et physique.

Hot Stone Massage (50/80min)

A full-body massage using aromatherapy oils and warm volcanic stones to relieve deep muscle tension. The warmth of the stones penetrates your muscles to soothe aches and pains; helping you to unwind and your body to feel rejuvenated.



400/650Dhs

Massage aux Quatre Mains (30/50 mn)

Soins exclusifs pour une expérience de bien-être privilégiée, pour apporter une sensation d'apaisement exceptionnelle. Enveloppé de subtiles fragrances, laissez-vous aller à cette danse à quatre mains sur votre corps et profitez pleinement d'un moment de lâcher-prise grâce à ce soin issu de la gestuelle traditionnelle orientale.

Four-Hand Imperial Massage (30/50 min)

Exclusive treatments for a privileged well-being experience, designed to provide an exceptional feeling of relaxation. Enveloped with precious fragrances, delight yourself in a four-hand dance on your body and truly enjoy a relaxing moment thanks to this treatment inherited from the traditional Oriental art of touch.

Séjours de Soins

Treatment Stays



1 700 dhs

Séjour RITUELS SOURCES D'ENERGIE (2 jours)

Gommage Aromatique aux Epices 20mn, Massage Ayurvédique 50mn, Hammam Traditionnel 20mn, Soin-Massage du Visage Rituel Fleurs de Bali 20mn, Massage Délassant des Jambes 20mn

SOURCES OF ENERGY RITUALS Stay (2days)

Aromatic Scrub with Spices 20min Ayurvedic Massage 50min, Traditional Hammam 20mn, Rituel Fleurs de Bali Face Care-Massage 20min, Relawing Leg Massage 20min



2200 dhs

Séjour RITUELS DE BEAUTE DU MONDE (2 jours)

Hammam Traditionnel 20mn, Gommage au Savon Noir Beldi 20mn, Enveloppement à la Crème de Rassoul 20mn, Massage Oriental Traditionnel 20mn, Massage Ayurvédique 50mn, Soin-Massage Mains d'Angel 50mn

BEAUTY RITUALS OF THE WORLD Stay (2 days)

Traditional Hammam 20min, Scrub with Savon Noir Beldi 20min, Wrap with Crème de Rassoul 20min, Traditional Oriental Massage 20min, Ayurvedic Massage 50min, Angel Hands Care-Massage 50min





2 450 dhs

Séjour EXPERIENCE DU SPA (2 jours)

Gommage Sublime au Monoï Noni 20mn, Massage Sublime de Polynésie 80mn, Soin-Massage du Visage Rituel Fleurs de Bali 20mn, Hammam Traditionnel 20mn, Enveloppement à la Crème de Rassoul 20mn, Massage Oriental Traditionnel 50mn

SPA EXPERIENCE Stay (2 days)

Sublime Scrub with Monoï Noni 20min, Sublime Massage from Polynesia 80min, Rituel Fleurs de Bali Face Care-Massage 20min, Traditional Hammam 20 min, Wrap with Crème de Rassoul 20min, Traditional Oriental Massage 50 min



2 900 dhs

Séjour RITUELS DE BIEN-ETRE (3 jours)

Gommage Sublime au Monoï Noni 20mn, Massage Sublime de Polynésie 80mn, Hammam Traditionnel 20 mn, Soin-Massage Jeunesse du Visage Précieux Ko Bi Do 80mn, Hammam Traditionnel 20mn, Enveloppement à la Crème de Rassoul 20mn, Massage Oriental Traditionnel 20mn

WELL-BEING RITUALS Stay (3 days)

Sublime Scrub with Monoï Noni 20min, Sublime Massage from Polynesia 80min, Traditional Hammam 20min, Ko Bi Do Youthfulness Precious Face Care-Massage 80 min, Traditional Hammam 20 min, Wrap with Crème de Rassoul 20 min, Traditional Oriental Massage 20 min



4 250 dhs

Séjour RITUELS DE FELICITE A DEUX

(2 jours - 2 personnes - massage dans la suite double)

Hammam Traditionnel 20mn, Enveloppement à la Crème de Rassoul 20mn, Massage Oriental Traditionnel 50mn, Gommage Sublime au Monoï Noni 20mn, Massage Sublime de Polynésie 80mn

BLISS FOR TWO RITUALS Stay

(2 days - 2 Persons – massage in double VIP suite)

Traditional Hammam 20min, Wrap with Crème de Rassoul 20min, Traditional Oriental Massage 50min, Sublime Scrub with Monoï Noni 20min, Sublime Massage from Polynesia 80min

Nos soins esthétiques

Our esthetic treatments



Brushing 200 Dhs/250 Dhs

Hair Blow-dry

Manucure 150 dhs

Manicure

Pédicure 200 Dhs

Pedicure

Pose Vernis 100 Dhs

Nail Polish



Epilation

Sourcils – Aisselles – Bord de maillot 150 Dhs

Demi-jambes - Avant-bras 175 Dhs

Maillot - Jambes entières 250 Dhs

Wax

Eyebrows–Armpits – Bikini Line 150 Dhs

Half-legs - Forearms 175 Dhs

Brazilian wax - Complete legs 250 Dhs





Abonnements Subscriptions

A choisir librement dans notre menu des soins, pour profiter d'une expérience de bien-être tout au long de votre séjour:

To benefit a unique well-being experience, throughout your stay:



2995 Dhs

Abonnement Découverte du Spa

(3 soins de 50mn, 2 soins de 20mn et 1 soin de 80 mn)

Discovery of the Spa Subscription

(3 x 50min-treatments, 2 x 20min-treatments & 1 x 80min- treatment)



5500 Dhs

Abonnement Expérience du Spa

(8 soins de 50mn, 4 soins de 20mn, au choix)

Spa Experience Subscription

(8 x 50min-treatments and 4 x 20min-treatments)



7350 Dhs

Abonnement Rituels du Spa

(10 soins de 50mn, 5 soins de 20mn, et 1 soin de 80mn, au choix)

Spa Rituals Subscription

(10 x 50min-treatments, 5 x 20min-treatment and 1x 80min-treatment)

Spa Guide



Pour toute annulation de moins de 24h, 100% de la valeur du soin seront retenus (à partir du numéro de carte bancaire précisé à la réservation).

Merci de respecter la ponctualité des rendez-vous et de vous présenter au Spa 10mn à l'avance. Tout retard sera répercuté sur le temps de soins réservé.

Merci de vous présenter en tenue de bain et peignoir.

L'argent et les objets de valeur ne sont pas acceptés dans l'enceinte du spa. Au cas échéant, merci de demander un coffre-fort à l'accueil.

Le Spa Ria Fès by Cinq Mondes décline toute responsabilité de perte ou de vol d'objets dans l'enceinte du Spa.

Nos massages sont des soins de bien-être et de relaxation, non thérapeutiques et non médicalisés.

Spa Guide



For any cancellation less than 24 hours before the appointment, 100% of the value of the treatment will be retained (using the number of the bank card given when the reservation for the treatment was made).

Please be on time for any appointments and be at the Spa 10 min. in advance. Any lateness will reduce the time allotted to the treatment reserved.

Please come to the spa in swimsuit and bathrobe.

Money and valuables are not accepted in the spa. If need be, please ask for one safety deposit box at the spa reception. Riad Fès Spa by Cinq Mondes may not be held responsible for any loss or theft of objects in the spa.

Our massages are neither medical nor paramedical. All of them are well-being; aesthetic and non therapeutic care treatments.





Riad Fes

CINQ MŌNDES

SPA PARIS

Riad Fès - Relais & Châteaux
5 Derb Ben Slimane Zerbtana 30110 - Fès - Maroc

+212 535 74 12 06 / 535 74 12 06

www.riadfes.com

